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Protokół Nr IX / 2019 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  29 sierpnia 2019 r. 
 

IX Sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1500  Przewodniczący Rady 
Powiatu Andrzej Olech. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 
naczelników wydziałów i kierowników jednostek. Następnie Przewodniczący stwierdził, że  
w dniu dzisiejszym  podejmowane  uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych na dzisiejszej 
sesji jest 18 radnych. 
Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do punktu zatwierdzającego porządek obrad.  
O głos poprosił radny Piotr Pośpiech, który zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad 
punktu 2.8, który dotyczył projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 
Powiat Kluczborski wkładów niepieniężnych (aportem) do spółki Powiatowe Centrum 
Zdrowia S.A. w Kluczborku i objęcie akcji. Radny Piotr Pośpiech uzasadnił swój wniosek, 
stwierdzając, że na dzień Sesji radni nie posiadają wystarczającej wiedzy w tym temacie, by 
móc głosować nad wniesieniem do spółki PCZ S.A. majątku wartego ponad 11 mln zł. Radny 
Piotr Pośpiech stwierdził, że jest dużo wątpliwości w tej kwestii i nie należy na tej Sesji 
głosować nad tym projektem uchwały.  
Przewodniczący ogłosił przerwę w celu wprowadzenia zmian w systemie głosowań. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Piotra Pośpiecha o wycofanie punktu 2.8 z porządku obrad dotyczącego projektu uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Powiat Kluczborski wkładów niepieniężnych 
(aportem) do spółki Powiatowe Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku i objęcie akcji.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Celina Zając, Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech, Damian Buła, Jakub 
Goliński, Marcin Michalski, Andrzej Butra 
PRZECIW (10) 
Artur Nowak, Rafał Neugebauer, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Maciej 
Sitek, Lesław Czernik, Jarosław Przybył, 
Andrzej Olech, Zdzisław Pelc 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 
 
Po odrzuceniu wniosku radnego Piotra Pośpiecha Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie cały porządek obrad: 
 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
1.1./otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
1.2./zatwierdzenie porządku obrad, 
1.3./zatwierdzenie protokołu z VIII Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  
2.Podjęcie uchwał: 
2.1/ zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 
2019 
2.2/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
2.3/ w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 
terenie Powiatu Kluczborskiego, których właścicielem zarządzającym jest Powiat 
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Kluczborski, udostępnionych dla operatorów publicznego transportu zbiorowego  
i przewoźników drogowych 
oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z tych obiektów 
2.4/ w sprawie nadania imienia Technikum Nr 3 w Kluczborku i Branżowej Szkole I stopnia  
Nr 1 w Kluczborku  
2.5/ w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 
specjalnych prowadzonych przez Powiat Kluczborski z uwzględnieniem szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie powiatu kluczborskiego 
prowadzonych przez inne organy prowadzące na okres od dnia 1 września 2019 roku 
2.6/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony 
do 3 lat, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość stanowiąca własność Powiatu Kluczborskiego. 
2.7/ w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kluczborskiego - jako Partnera do 
projektu pn: „Termomodernizacja budynków oświatowych Gminy Kluczbork (Publiczna 
Szkoła Podstawowa Nr 2 i Powiatu Kluczborskiego (Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych  
Nr 2 Centrum Kształcenia Ustawicznego- od 01.09.2019 r. Zespół Szkół Nr 2 Centrum 
Kształcenia Ustawicznego). 
2.8/ w sprawie  wyrażenia  zgody na wniesienie przez Powiat Kluczborski wkładów 
niepieniężnych (aportem) do spółki Powiatowe Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku 
i objęcie akcji 
2.9/ w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Z.W. na Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Kluczborku. 
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu za okres od 13.06.2019 r. do 
09.08.2019 r. 
4.Wolne wnioski. 
5. Zamknięcie obrad. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Maciej Sitek, Artur Nowak, Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Rafał Neugebauer, Jarosław 
Przybył, Robert Wietrzyk, Andrzej 
Olech, Ryszard Okaj, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (1) 
Andrzej Butra 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Celina Zając, Marcin Michalski, Jakub Goliński, Teresa Wróbel, Magdalena Durecka, Piotr 
Pośpiech, Damian Buła 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 
 
Po zatwierdzeniu porządku obrad Przewodniczący Rady przedstawił  protokół z VIII Sesji 
Rady Powiatu. Radni nie wnieśli żadnych zapytań i uwag do powyższego protokołu  
w związku z czym Przewodniczący Rady przeprowadził elektroniczne głosowanie. Radni 
zatwierdzili protokół z VIII Sesji Rady Powiatu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Maciej Sitek, Artur Nowak, Wojciech Smolnik, Rafał Neugebauer, Marcin Michalski, Teresa 
Wróbel, Celina Zając, Lesław Czernik, 
Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Zdzisław Pelc, Andrzej 
Olech 
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PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Andrzej Butra, Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, Magdalena Durecka 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 

 
 

                                     Do punktu 2.1. porządku obrad 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2019. Radni nie wnieśli zapytań do 
powyższego projektu,  w związku z  tym Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 
Radni podjęli Uchwałę Nr IX/78/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2019.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Maciej Sitek, Artur Nowak, Wojciech Smolnik, Rafał Neugebauer, Andrzej Olech, Lesław 
Czernik, Zdzisław Pelc, Ryszard Okaj, 
Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Marcin Michalski, Celina Zając, Damian Buła, Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Andrzej 
Butra, Piotr Pośpiech, Jakub Goliński 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 

 
Do punktu 2.2 porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej. Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu. 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr IX/79/2019 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Maciej Sitek, Artur Nowak, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, Rafał 
Neugebauer, Lesław Czernik, Jarosław 
Przybył, Zdzisław Pelc, Ryszard Okaj 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Celina Zając, Marcin Michalski, Jakub Goliński, Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Magdalena 
Durecka, Teresa Wróbel, Damian Buła 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 

 
Do punktu 2.3 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Kluczborskiego, których 
właścicielem zarządzającym jest Powiat Kluczborski, udostępnionych dla operatorów 
publicznego transportu zbiorowego i przewoźników drogowych oraz ustalenia warunków 
i zasad korzystania z tych obiektów. O głos poprosił radny Piotr Pośpiech, który zapytał  
o koszty realizowania nowych połączeń autobusowych oraz o informacje, czy w tym zakresie 
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zostały już podjęte stosowne umowy pomiędzy PKS Sp. z o.o. a Gminą Kluczbork? Głos 
zabrał Starosta Kluczborski Mirosław Birecki, który powiedział, że odpowiedź w tej kwestii 
zostanie radnemu udzielona na piśmie. Najważniejszą informacją w tym zakresie, jest to, że 
Gmina Kluczbork bierze na siebie cały ciężar finansowy, a szczegółowe koszty będą znane po 
uruchomieniu tego połączenia.  
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Radni podjęli Uchwałę Nr IX/80/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Kluczborskiego, których właścicielem 
zarządzającym jest Powiat Kluczborski, udostępnionych dla operatorów publicznego 
transportu zbiorowego i przewoźników drogowych oraz ustalenia warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Celina Zając, Artur Nowak, Rafał Neugebauer, Jakub 
Goliński, Lesław Czernik, Robert Wietrzyk, 
Magdalena Durecka, Andrzej Olech, Marcin Michalski, Ryszard Okaj, Damian Buła, 
Jarosław Przybył, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 

Do punktu 2.4 porządku obrad 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie nadania 
imienia Technikum Nr 3 w Kluczborku i Branżowej Szkole I stopnia Nr 1 w Kluczborku. 
Głos zabrał radny Damian Buła, który stwierdził, że warto pomyśleć o tym, by jedną ze szkół 
nazwać imieniem Rotmistrza Witolda Pileckiego. O głos poprosił Starosta Kluczborski, który 
zwrócił się do Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu Pani Rozalii Słoniowskiej o wyjaśnienie 
procedury nadawania imienia szkole. Pani Naczelnik powiedziała, że ta procedura zależy od 
społeczności szkolnej, decyduje Rada Pedagogiczna oraz Rada Rodziców. Wcześniej w tym 
zakresie odbywa się referendum szkolne. Radny jako rodzic może zaproponować nadanie 
konkretnego imienia.  
Radni w głosowaniu podjęli Uchwałę Nr IX/81/2019 w sprawie nadania imienia Technikum  
Nr 3 w Kluczborku i Branżowej Szkole I stopnia Nr 1 w Kluczborku. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Sitek, Rafał Neugebauer, Jarosław Przybył, Artur Nowak, Celina Zając, Lesław 
Czernik, Marcin Michalski, Ryszard Okaj, 
Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Wojciech Smolnik, Jakub 
Goliński, Andrzej Olech, Magdalena 
Durecka, Andrzej Butra, Piotr Pośpiech 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 
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Do punktu 2.5 porządku obrad 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat 
Kluczborski z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na 
terenie powiatu kluczborskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące na okres od 
dnia 1 września 2019 roku. Radni nie wnieśli zapytań i uwag do powyższego projektu  
i podjęli Uchwałę Nr IX/82/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Kluczborski  
z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie 
powiatu kluczborskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące na okres od dnia  
1 września 2019 roku.  

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Sitek, Artur Nowak, Marcin Michalski, Celina Zając, Andrzej Olech, Jarosław 
Przybył, Rafał Neugebauer, Jakub Goliński, 
Lesław Czernik, Damian Buła, Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Teresa Wróbel, Zdzisław 
Pelc, Magdalena Durecka, Robert 
Wietrzyk, Andrzej Butra, Piotr Pośpiech 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 

Do punktu 2.6 porządku obrad 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość stanowiąca własność Powiatu kluczborskiego. Głos w tej kwestii zabrał radny 
Marcin Michalski, który zapytał o jaką nieruchomość chodzi i jaki jest zysk dla Powiatu? 
Odpowiedzi udzielił Starosta Kluczborski, który powiedział, że w tym projekcie jest mowa  
o pracowniach, gdzie wykonywana jest diagnostyka obrazowa, prześwietlenia rtg oraz 
mammografia. Jeśli chodzi o pracownię rtg, kwota wynosi 1800 zł brutto, a pracownia 
mammograficzna to kwota 270 zł w tym 23% VAT.  
Innych zapytań do projektu uchwały nie było, dlatego też Przewodniczący poddał powyższy 
projekt pod głosowanie.  
Radni podjęli Uchwałę Nr IX/83/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 
stanowiąca własność Powiatu kluczborskiego. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Maciej Sitek, Rafał Neugebauer, Artur Nowak, Celina Zając, Lesław Czernik, Jakub Goliński, 
Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Damian Buła, Piotr 
Pośpiech, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Teresa Wróbel, Marcin Michalski 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 
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Do punktu 2.7 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały z porządku obrad.  
Radni nie wnieśli zapytań do projektu i podjęli Uchwałę Nr IX/84/2019 w sprawie wyrażenia 
zgody na przystąpienie Powiatu Kluczborskiego – jako Partnera do projektu pn. 
„Termomodernizacja budynków oświatowych Gminy Kluczbork ( Publiczna Szkoła 
Podstawowa Nr 2 i Powiatu Kluczborskiego (Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 
Centrum Kształcenia Ustawicznego- od 01.09.2019 r. Zespół Szkół Nr 2 Centrum Kształcenia 
Ustawicznego). 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Maciej Sitek, Celina Zając, Rafał Neugebauer, Wojciech Smolnik, Andrzej Olech, Robert 
Wietrzyk, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, 
Jakub Goliński, Lesław Czernik, Artur Nowak, Magdalena Durecka, Damian Buła, Piotr 
Pośpiech, Andrzej Butra, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marcin Michalski, Teresa Wróbel 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 
 

 
Do punktu 2.8 porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym następny projekt uchwały z porządku 
obrad w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Powiat Kluczborski wkładów 
niepieniężnych (aportem) do spółki Powiatowe Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku  
i objęcie akcji. Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał o charakterystykę działki, 
jakimi budynkami jest zabudowana i jak przebiegają podziały geodezyjne tego terenu. Głos 
zabrał Starosta Kluczborski, który powiedział, że został opracowany operat szacunkowy dla 
tej nieruchomości, znajduje się na niej odrębny budynek. Przekazanie tej nieruchomości ma 
na celu podniesienie kapitału zakładowego spółki PCZ, a co za tym idzie podniesie 
wiarygodność finansową spółki. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że nie wiadomo jak 
wyglądają podziały geodezyjne oraz jaki jest wynik finansowy szpitala za bieżący rok. Pan 
Starosta odpowiedział, że na koniec 2018 roku wynik finansowy szpitala wynosił ponad 2 
mln zł na minusie. Pan Starosta zwrócił się także do Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska o zwołanie posiedzenia, na którym 
zostanie omówiona sytuacja szpitala. Przewodniczący Rady powiedział, że jedno posiedzenie 
na temat szpitala już się odbyło, był obecny na nim Pan Prezes PCZ S.A. i była możliwość 
zadawania pytań. Następnie głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że 
posiedzenie Komisji Zdrowia z tematem szpitala było w czerwcu, obecny wtedy Prezes został 
dopiero co wybrany, nie był w stanie odpowiedzieć na wszystkie pytania. Radny Piotr 
Pośpiech powiedział, że odpowiedzi Pana Starosty w kwestii 11 mln zł są „mało poważne”. 
Radny zapytał również ile wynoszą straty w tym roku związane z zaprzestaniem działalności 
zawieszonego oddziału? Pan Starosta odpowiedział, że można złożyć interpelację, wtedy 
odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. Przewodniczący obrad powiedział, że obecnie 
znajdujemy się w punkcie porządku obrad, który dotyczy wniesienia wkładów niepieniężnych 
do PCZ S.A. i tego tematu należy się trzymać. Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zdrowia, 

 



7 

 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska Wojciech Smolnik, który powiedział, że 
w najbliższym czasie zostanie zwołana kolejna komisja zdrowia, zostanie również omówiony 
audyt PCZ S.A. w Kluczborku.  Radny Wojciech Smolnik zgłosił wniosek formalny  
o zamknięcie dyskusji w tym punkcie. Następnie głos zabrał radny Damian Buła, jako 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdzając, że podziela obawy radnego Piotra 
Pośpiecha. Było zbyt mało czasu na przeanalizowanie tej sprawy. Komisja powinna zostać 
zwołana przed Sesją. Prezes PCZ S.A. powinien być na niej obecny a wszystkie nieścisłości 
powinny zostać wyjaśnione. Radny Damian Buła stwierdził, że punkt dotyczący wniesienia 
przez Powiat Kluczborski wkładów niepieniężnych(aportem) do PCZ S.A. w Kluczborku  
i objęcia akcji powinien zostać przeniesiony na kolejną Sesję Rady Powiatu. Głos zabrał 
radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że to nie chodzi o to „żeby uciec do manipulacji czy 
udowadniać nam ciągle, że macie więcej o jeden głos”. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że 
przygotowując tą uchwałę każdy wiedział, że ona będzie rodzić wątpliwości i pytania. Radny 
powiedział, że 8 sierpnia br. przestały istnieć dwa oddziały. Utracono wielu ludzi pracujących 
w tym szpitalu. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że nie ma się co dziwić, że są pytania 
odnośnie kondycji finansowej szpitala i o dalsze perspektywy  jego funkcjonowania. Radny 
Piotr Pośpiech zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i powiedział, że nie 
przyjechał na posiedzenie komisji zdrowia w sierpniu, po tym jak „nie pozwolił mi Pan 
dokończyć nawet zdania i zamknął Pan poprzednie posiedzenie Komisji, zwłaszcza, że zwołał 
Pan je z porządkiem poświęconym tematowi dopłat do przejazdów autobusowych i w takim 
temacie ta komisja się odbyła”. Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że radny Piotr 
Pośpiech wzbija się na „Himalaje hipokryzji”. Strata działalności oddziału ginekologicznego 
wynosiła 1 mln zł, średnia porodów wynosiła 0,7 dziennie. Lekarzy na oddział szukano już od 
lutego 2018 r. i ich nie znaleziono. Pan Starosta powiedział, że jego celem jest 
ustabilizowanie sytuacji finansowej szpitala. O głos zwrócił się radny Piotr Pośpiech. 
Przewodniczący Rady powiedział, że każdy miał już możliwość by się wypowiedzieć. 
Przewodniczący zwrócił się do radnego Piotra Pośpiecha, by wygłosił, tak jak na komisji 
poprzedzającej Sesję, tezę, że takie posunięcie jest dobre i zrozumiałe. Dzisiaj na Sesji jest 
mowa tylko o obawach, one są, a teraz jest czas na to, żeby działać. Wcześniej były zarzuty 
indolencji, teraz są zarzuty, że „robimy coś niedbale”. Przewodniczący Rady powiedział, że 
działamy zespołowo i poddał pod głosowanie wniosek radnego Wojciecha Smolnika  
o zamknięcie dyskusji. Radni wniosek przegłosowali, 10 głosami za, przy 4 głosach przeciw  
i 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały i radni podjęli 
Uchwałę Nr IX/85/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Powiat Kluczborski 
wkładów niepieniężnych (aportem) do spółki Powiatowe Centrum Zdrowia S.A.  
w Kluczborku i objęcie akcji. 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Artur Nowak, Rafał Neugebauer, Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Lesław 
Czernik, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, 
Andrzej Olech, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (4) 
Andrzej Butra, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Piotr Pośpiech 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Marcin Michalski, Celina Zając, Teresa Wróbel, Damian Buła 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 

 
Do punktu 2.9 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym kolejny projekt uchwały z porządku 
obrad. Radni nie wnieśli zapytań i uwag do powyższego projektu i podjęli Uchwałę  
Nr IX/86/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Z.W. na Dyrektora Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Kluczborku.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Wojciech Smolnik, Artur Nowak, Robert Wietrzyk, Rafał Neugebauer, Ryszard Okaj, Maciej 
Sitek, Damian Buła, Andrzej Olech, 
Lesław Czernik, Marcin Michalski, Celina Zając, Jarosław Przybył, Jakub Goliński, 
Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Andrzej 
Butra, Piotr Pośpiech, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 
 
 

Do punktu 3 porządku obrad 
Kolejnym punktem z porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za 
okres od 13.06.2019 r. do 09.08.2019 r. Radni do powyższego sprawozdania nie wnieśli uwag 
i przyjęli je w głosowaniu. 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Wojciech Smolnik, Maciej Sitek, Artur Nowak, Rafał Neugebauer, Robert Wietrzyk, Lesław 
Czernik, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, 
Andrzej Olech, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Celina Zając, Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, 
Damian Buła, Andrzej Butra, Piotr Pośpiech 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Przemysław Panicz 

 
Do punktu 4 porządku obrad 

Głos zabrał radny Damian Buła, który został poproszony o zebranie głosów wśród radnych 
pod petycją w sprawie budowy chodnika wzdłuż drogi krajowej nr 45 w miejscowości 
Kuniów. Radny powiedział, że po zakończeniu Sesji lista zostanie udostępniona dla 
zainteresowanych i będzie można się wpisać.  
Kolejno głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że omawiana uchwała  
o „aporcie” została przyjęta i że „kolejny raz udowodniliście, że dziesięcioma głosami 
realizujecie własne pomysły nie bacząc nawet na to, że część Rady nie wie tak naprawdę 
jakiego rodzaju aport do tego szpitala ma być wniesiony”.  
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Radny Piotr Pośpiech powiedział, że jest przygotowany do odpowiedzi w kwestii omówienia 
raportu o stanie gospodarki finansowej Powiatu Kluczborskiego i może zadać w tym temacie 
parę pytań. Radny zwrócił się również do Przewodniczącego Rady o niekomentowanie 
wypowiedzi radnych opozycyjnych.   
Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Maciej Sitek, który poinformował radnych, 
o przysłanej Uchwale Nr XI/70/2019 Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 27 czerwca 2019 r.  
w sprawie sytuacji szpitali powiatowych z prośbą o poparcie poruszonej sprawy  
w przedmiotowej uchwale.   

 
Do punktu 5 porządku obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział w obradach i o godz. 15:49 zamknął IX Sesję Rady Powiatu  
w Kluczborku. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 

 
                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  
                                                         Andrzej Olech 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Małgorzata Gulanowska  

 


